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INTERPELAC JA-ZĄPYTAN{E

W nawiązaniu do otrzymanej przeze mnie odporviedzi na interpelację (w lutym 2021 roku) w
sprawie zamontowania progów zwalniających na ulicy Podhalańskiej w Chełmsku Sląskim,
powołując się na atr.20 ppk l5 ( dokonywanie określonych pomiarów, ruchu drogowego)
zv''Tacam się z proŚbą o:

1. Przedstarvienie protokoŁuz przeprowadzonego okresowego pomiaru natężenia ruchu
drogowego na ul, Podhalańskiej w Chełmsku Śląskim oraz protokołu okresowego
stanu technicznego tejże drogi. Jednocześnie proszę rówrrież o udostępnienie aktualnej
Ksiązki drogi ul. Podhalańskiej.

2. Proszę o udostępnienie projektu. który nie uzyskał pozy,tywnej opinii, do interpelacji.
któr ą złożyłem w sprawie zamontowani a pro gów zwalni aj ąc ych,

Mając na uwadze bezpieczeństwo mieszkańców ulicy Podhalańskiej w Chełmsku Śląskim
złożyłem kolejną interpelację, w której zawarta została prośba o zmianę organizacji ruchu.

Proszę gminę o informacje, jakie stanou,isko obiera w tej sprawie i jak zamlerzarozwtązać
przedstawiony problem. Do dnia dzisiejszego tj.19,05,2021r. nie zostńy poczynione żadnę
działaniamające na celu poprawę bezpieczenstwa na tej ulicy.


